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内容概要

中国早期思想家的著作影响了中国文化和社会的方方面面，从教育到艺术，从政治和战争到日常礼节
。
广受欢迎的漫画家蔡志忠先生一直致力于用他独特而富有吸引力的画风将这些古代经典著作的智慧带
入生活。
这一中国传统思想系列漫画映射出历史上伟大思想家们的光辉；包括：孔子，和谐生活的智慧；老子
，道家自然生活的智慧；庄子，道家自由与自然的智慧；孙子，不战而胜的智慧 ；禅师，生活在瞬间
的智慧。
 蔡志忠漫画中英文版图书，让你看经典漫画学英文。
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作者简介

译者：(新加坡)Wu Jing Yu 插图作者：蔡志忠
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编辑推荐

　　The writings of Chinese early thinkers have influenced all facts of Chinese culture and society, from education
to art, from polities and warfare to common etiquette. The popular comic book artist TSAI CHIH CHUNG has
faithfully brought the wisdom of these classic to life with his uniquely charming illustrations.　　This series on
Traditional Chinese Thought features the great thinkers of Chinese histroy, including:　　Confucius, the sage of
harmonious living 　　Laozi, the Daoist sages of nature living　　Zhuangzi, the Daoist sage of freedom and
spontaneity　　Sunzi, the sage of winning without warring　　Zen masters, the sages of living in the moment
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